
Motförslag angående tilldelning 

 
Förra årets jakt missade jaktledaren att anmäla en kalv skjuten på söndagen den 13/11. På tisdagen 
den 15/11 skjöts ytterligare en kalv och då anmäldes båda samtidigt. Anledningen var att jaktledaren 
själv inte var med på söndags jakten där hundförare tillika jägare skjöt kalv som han meddelade inom 
tid men som missades av mig som jaktledare att vidarebefordra.  
Jag försökte inte undanhålla information utan själv anmälde detta, den mänskliga faktorn mitt 
misstag.  
Med anledning av att det aldrig fanns någon risk för överskjutning på kalv ca 50 % skjutna då och att 
jaktlaget varit med sedan bildandet av Älgskötselområdet och aldrig misskött sig innan vill vi att en 
omröstning sker på mötet den 31/8 av jaktlagen huruvida vi mister vår stora Älg eller får tillbaka den 
i årets tilldelning.  
  
Helgesbo jaktlag   
Jimmy Hernefeldt   
15/8-2023  

 

Styrelsens yttrande 

 Det är bra att jaktlaget inte försökte undanhålla information. Men jaktlaget har förutom 

kalven som rapporterades två dagar försent även rapporterat en annan kalv två timmar efter 

att den sköts. 

Det är styrelsens bestämda uppfattning att samtliga jaktlag ska följa beslutade regler och 
bestämmelser (stadgar). Se utdrag ur bestämmelserna nedan. 

• För varje försenad uppgift kommer det felande jaktlagets tilldelning för 

nästkommande jaktsäsong att minskas med ett vuxet djur. Detta gäller även vid 

försenad rapportering av påskjuten eller fälld älg.  

• För jaktlag med endast kalvtilldelning minskas tilldelningen med ett djur per 

försening. 

Ett jaktlag som tidigare år har rapporterat skjuten älg en dag försent blev, helt enligt 
bestämmelserna, av med möjligheten att skjuta vuxen älg kommande jaktår. Styrelsen ser 

inga skäl till att älgmötet ska frångå bestämmelserna utan yrkar att älgmötet avslår 

motförslaget. 

 

 

 

 


